
Zápis 
 z XII. jednání akademického senátu FM ze dne 25.4.2000 

 
   
Přítomní : 
Zaměstnanci : Jiří Maryška, Ondřej Novák, Aleš Richter, Václav 
Kopecký, Bedřich Janeček, Jiřina Královcová 
Studenti : Iva Klingerová, Otto Severýn, Jiří Zahrádka 
Hosté :  Prof. Ing. Vojtěch Konopa, CSc., děkan FM 
 
Program : 
1. Projednání dlouhodobého záměru fakulty (Dlouhodobý záměr 
vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové a další tvůrčí činnosti 
Fakulty mechatroniky a mezioborových inženýrských studií 
Technické univerzity v Liberci 2000 až 2005) 
Členové senátu obdrželi text záměru s týdenním předstihem. 
Návrh dlouhodobého záměru byl AS předložen děkanem FM, Prof. 
Konopou,  po jeho projednáni VR fakultu dne 12.4.2000. 
Předložený záměr byl AS FM schválen všemi hlasy. 
 
2. Hodnocení výuky studenty 
Již druhým rokem se uskutečnila anketa „Hodnocení výuky studenty“.  
Anketu organizovali studenti - členové senátu FM. 
Děkan FM předložil senátu výsledky této ankety. 
 
3. Zřízení nového pracoviště při KMO  
Děkan FM informoval senátory o zřízení nového pracoviště „Mezinárodní 
výzkumná laboratoř pro ekologii“ při katedře modelování procesů. 
 
Termín příštího jednání senátu bude stanoven dle potřeby. 
 
        
Doc. Dr. Ing. Jiří Maryška, CSc. 
      předseda AS FM 
 
V Liberci dne 26.4.2000                                        
Zapsala  Ing. Jiřina Královcová, tajemník AS FM 


